
NASPROTOVANTJE LJUBLJANI
2 0 0 0 I N STANOVANJSKI GRADNJI
NA KMETIJSKIH ZEMLJIŠČIH

Kmelje In veoina občanov občlne Ljubljana Vič-Rudnik
nasproti^emo gradnji vseh novlh stanovanjsklh hiž, kl ne
bi bUe narejene v skladu z voyo ln željami našlh prebival-
oev. S tem nasprottuemo tudi lzvedbi leta 1984 sprejetega
prostorskega plana Ljubljana 2000, ki na območju naše
občlne preclvideva dmžbeno usmerjene stanovanjske
komplekse na kmet4]ski zemyi.

Ooitek, da kmetje ne dajo svoje zenHje za usmerjeno
gradi\jo, eamipajoprodaJaJo,Jeresnlčen.Vendarpavzrok
za taka dejanja nl na kmetovl strani, saj tako pridobljeni
denar kmetje porablmo za lastnl obstoj in ga investlramo
v repromaterial (strojl, objektl) ne pa v luksuz. Drugačne-
ga obstoja pa nam žal naš sistem nl omogooal, saj vsi
vemo, da je bU vedno in je še (a na srečo neuresničen) cUj
državna posestva ln propad zasebnlh kmetlj.

Ugotavljamo, da je IJubljana že dovolj velika in da je ta
prostorski plan ilub^anski kotllnl in predvsem kmetom
naredil dovolj škode ln zarezal neozdravUive rane v narav-
no okojje, kl Je bllo irtr prldelave hrane za vse občane.

Sprašujemo za koga naj bi blla nova stanovanja, ko so
Btarl deli Ijubljane neizkorifičenl tako kot je praznih tudl
preoe) še uporabnih stanovan). Prav tako pa imamo tudi
v (Jubljansklh občinab. v hribovskih predellh opusčene
vasi na veliko čistejšem zraku kot je mestni.

Na vprašanoe zakaj taka Ljub^ana 2000, pa se ponuja
odgovor, da je to še en eksperlment (upajmo med zadnji-
mi) propadajočega ideološkega prepričanja, ki nima dol-
goročne perspektive. Njegov ctij pa je predvsem trenuten,
to je olm oeneje pridobiti zemljlšča in olm dražje prodati
paroele ozlroma zgrajene hiše. To pa je najnovejša obllka

nacionalizacye katere vsi skupaj nasprotujemo.
Kmetje In občanl smo za razvoj ln nova stanovanja,

vendar tam kjer so že bila, pa so sedaj zastarela In opušoe-
na ali pa slabo izkonscena. Še posebej pa se zavzemamo za
ožlvltev obrobnlh hrlbovsklh vasi, seveda vse skupaj v ok-
vtru potreb in ne za priseUence, kajtl glede na delovna
mesta in kvaliteto žtvljenja Je IJubJJana že sedaj prevelika.

Glede novih pozidav na Ljubljanskem barju (Ilovloa,
Želimlje) pa poidrarDamo sklep skapšeine občine
IJnbljana Vič-Hudnlk, da se vse poildave nctavljo in
da se polšče reiiter v (odelovaajn i občlno Vrlinlka
In vsemi obianl.
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